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“Politica noastră, a 
aleşilor locali, 
trebuie făcută pentru  
cetăţenii comunităţii 
între care trăim şi 
noi şi familiile  
noastre şi nu pentru 
politicieni”. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

În temeiul art.51 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, republicată, prezint 
următorul  

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2007 

 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. În 
acest an, Consiliul Local a adoptat 385 de hotărâri în 24 de şedinţe. În 
perioada lunilor iulie-septembrie 2007, pentru 5 şedinţe, am îndeplinit 
funcţia de preşedinte de şedinţă. Au fost adoptate în acest interval de 3 
luni, 122 de hotărâri, dintre care, un număr important au avut caracter 
normativ şi/sau un grad de complexitate ridicat:stabilirea cuantumului 
impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2008,  un număr mare de 
documentaţii de urbanism-29, studii de fezabilitate şi proiecte tehnice 
(Complex locuinţe Sânicolaul Mic-bloc tip nefamilisti şi bloc tip 
garsoniere, amenajare terenuri de sport  în municipiul Arad, amplasare şi 
montare platforme şi mese de tenis,  reabilitare grupuri sanitare la 
Gr.Scolar Csiky Gergely, aprobarea proiectului tehnic şi a detaliilor de 
execuţie  pentru reabilitarea reţelei  stradale  fără îmbrăcăminţi moderne  în 
cartierele Grădişte, Micălaca, Subcetate,  studiul de fezabilitate pentru 
locuri de joacă în municipiul Arad),  achiziţionarea unui imobil pentru 
extinderea unei grădiniţe, acordarea de subvenţii către SC CET SA pentru 
acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei, 
înfiinţarea Poliţiei Comunitare, aprobarea  regulamentului de organizare a 
acesteia(aprobarea contractării/garantării unui împrumut intern/extern  în 
valoare de 33 milioane ron,  aprobarea criteriilor specifice de evaluare 
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pentru atribuirea de finanţări nerambursabile proiectelor culturale, 
sportive, de învăţământ, de tineret şi recreative, măsuri pentru realizarea 
obiectivului de investiţie „Reabilitarea liniilor de tramvai  pe traseul 
Biserica Sârbească, Piaţa Arenei,  Podul Traian”, interzicerea cortegiilor 
funerare pe drumurile publice. Am enumerat exemplificativ doar câteva 
din proiectele de amploare aprobate în doar 3 luni ale acestui an şi am 
satisfacţia că prin votul meu şi prin contribuţia mea am participat la 
realizarea unor proiecte care vor rezolva multe din problemele comunităţii 
arădene. Numai cele 150 de locuinţe sociale care se vor finaliza în cartierul 
Sânicolaul Mic reflectă interesul şi potenţialul acestei administraţii din 
echipa căreia am făcut parte de a soluţiona problemele cetăţenilor.  
Activitatea la şedinţele comisiilor de specialitate. Sunt membru al 
Comisiei de urbanism, construcţii şi amenajarea teritoriului din cadrul 
Consiliului Local al Municipiului Arad. Dintr-un număr total de 31 de 
şedinţe am participat la 28 dintre ele. Ponderea documentaţiilor de 
urbanism în totalul  proiectelor de hotărâri transmise  spre avizare a 
presupus un efort special din partea comisiei noastre, al cărei aviz este 
determinant adesea şi pentru celelalte comisii. 

31 28 

Participarea la întâlnirile cetăţeneşti organizate de Primăria Municipiului Arad a 
constituit şi în acest an o posibilitate deosebită de a intra în contact direct cu oamenii, de a le 
cunoaşte problemele şi mai ales, opiniile critice cu privire la modul în care activitatea noastră 
este concepută. Cererile concrete ale cetăţenilor, astfel cum au fost formulate în cartiere, au 
făcut obiectul preocupărilor noastre şi  s-au concretizat în proiecte de hotărâri pentru lucrări 
publice, iar pentru unele probleme a fost necesară implicarea pe lângă alte autorităţi şi 
instituţii competente. Cred cu convingere că acest tip de audienţe colective, de consultări şi 
chiar simple întâlniri cu oamenii constituie cel mai bun instrument de sondare şi înţelegere a 
impactului guvernării locale în viaţa comunităţii. 
Anul acesta am participat la întâlniri cu cetăţenii în următoarele zone: 
-Zona Sânicolaul Mic -18.06.2007 
-Zona Intim  – 21.06.2007 
-Zona Centru I Podgoria  – 22.06.2007 
-Zona Romanilor-Drăgăşani – 27.06.2007 

 



   
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a 
Acţionarilor. Reprezint interesele Consiliului Local al Municipiului Arad 
în A.G.A. la SC CET  SA Arad.  

In anul 2007, conform H.G. nr. 172/2007, pe baza studiilor de 
fezabilitate aprobate, am obţinut următoarele finanţări: 

A.-7.000 mii ron, pentru lucrările   
1.Modernizare PT 1V Calea Aurel Vlaicu in municipiul Arad ;  
2..Modernizare retele termice etapa I si II; 
 3. Modernizare retele termice pentru subtraversari linii de tramvai system 
rutier pe arterele Calea Aurel Vlaicu – Bulevardul Revolutiei – Calea 
Timisoarei in municipiul Arad ;  

B conform H.G. nr. 409/4 mai 2007, 8.000 mii ron,  pentru 
lucrările: 
  1.Modernizare PT 1V Calea Aurel Vlaicu in municipiul Arad ; 
2..Modernizare retele termice etapa I si II; 
 3. Modernizare retele termice pentru subtraversari linii de tramvai system 
rutier pe arterele Calea Aurel Vlaicu – Bulevardul Revolutiei – Calea 
Timisorii in municipiul Arad ;  
4. Modernizare electrofiltre cazan nr. 1 – 420 t/h CET Arad  
 C. conform H.G. nr. 896/1 august 2007, 2.000 mii ron, pentru lucrările  
1.Modernizare PT 1V Calea Aurel Vlaicu in municipiul Arad ; 
2..Modernizare retele termice etapa I si II;  
3. Modernizare retele termice pentru subtraversări linii de tramvai sistem 
rutier pe arterele Calea Aurel Vlaicu – Bulevardul Revolutiei – Calea 
Timisorii in municipiul Arad ;  
4. Modernizare electrofiltre cazan nr. 1 – 420 t/h CET Arad                

  

Reprezentarea intereselor municipiului Arad la nivelul instituţiilor publice. În vederea 
finalizării lucrărilor de reparaţii şi investiţii începute în anul precedent la liceele la care am 
fost desemnat în consiliul de administraţie (Gr.Scolar  « Aurel Vlaicu» şi Gr.Scolar « Iuliu 
Maniu »), m-am implicat personal consultând periodic diriginţii de şantier, situaţiile de lucrări 
şi respectarea termenelor. 
 


